
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

                                                                                 Θεσσαλονίκη, 22/07/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3' 

Νότιου Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Την κα Υπουργό Τουρισμού  
                      Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης 
                      Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
                       
 ΘΕΜΑ: «Ο Εμπορικός Σύλλογος Χερσονήσου ζητά επανασύνδεση με τη 
ρωσική αγορά για τη σωτηρία του τουρισμού». 
 
Κυρία και κύριοι Υπουργοί, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση του Εμπορικού Συλλόγου Χερσονήσου και των μελών 

αυτού, έντονη είναι η ανησυχία του εν λόγω Συλλόγου, αλλά και ολόκληρου του 

τουριστικού κλάδου, καθώς η παρούσα χρονιά αποδεικνύεται η χειρίστη της 

τελευταίας δεκαπενταετίας, με την πληρότητα των ξενοδοχείων να είναι 

χαμηλότερη του 50% και με εμφανή πλέον την κατακόρυφη μείωση της μέσης 

κατά κεφαλήν δαπάνης των επισκεπτών.  

Μας τόνισαν οι ως άνω, ότι ο σημαντικότερος λόγος αυτής της ολέθριας 

πτώσης της τουριστικής επιχειρηματικότητας στην περιοχή τους -και 

συνεπακόλουθα του γενικού εμπορίου, του επισιτιστικού κλάδου, των 

ενοικιάσεων, των γραφείων ταξιδίων και φυσικά των ξενοδοχείων- είναι η 

απουσία της ρωσικής αγοράς, η οποία υπήρξε για ικανό χρονικό διάστημα μια 

από τις μεγαλύτερες και σημαντικότερες αγορές για όλους τους τομείς του 

ελληνικού τουρισμού, ενώ οι διαχρονικά στιβαρές αγορές όπως της Γερμανίας, 

της Αγγλίας, της Γαλλίας και της Ολλανδίας εμφανίστηκαν κατώτερες του 

αναμενόμενου.  

Ζητούν οι προαναφερόμενοι από την Πολιτεία -με γνώμονα ότι ο κλάδος του 

τουρισμού είναι ένας από τους σημαντικότερους πυλώνες της ελληνικής 

οικονομίας- την επανασύνδεση με τη ρωσική αγορά, προς όφελος της τοπικής 

κοινωνίας και εν γένει του ελληνικού τουρισμού.    

 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί: 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7727

Ημερομ. Κατάθεσης:

22/7/2025



 
Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, ώστε να γίνει αποδεκτό το αίτημα 

του Εμπορικού Συλλόγου Χερσονήσου και των μελών αυτού για την άμεση 

επαναλειτουργία της ρωσικής αγοράς, προς όφελος της τοπικής κοινωνίας και 

εν γένει του ελληνικού τουρισμού;    

 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
  

 

 

 

 

 

 




